

Title (en)

Adjusting device for edge-protecting borders.

Title (de)

Vorrichtung zum Justieren von Eckschutzleisten.

Title (fr)

Dispositif d'ajustement pour bordures de protection d'arêtes.

Publication

EP 0330083 A2 19890830 (DE)

Application

EP 89102726 A 19890217

Priority

DE 8802225 U 19880220

Abstract (en)

The device serves, when internally and externally plastering buildings, for adjusting edge-protecting borders to be provided in the window region. It consists of a rolling carriage 1, which has two rollers 6 arranged behind one another on the side 5 and the base 7 of which is provided with wheels 8, and which carries a holding device 13, of an angle part 2 arranged displaceably and lockably on the holding device 13 and formed from two rods 17 and 18 situated at right angles to one another, and of an angular template 3 which can be displaced and clamped on the holding device 13 and has two legs 19 and 20 enclosing an angle of 80 to 100 degrees.

Abstract (de)

Die Vorrichtung dient bei der Herstellung des Innen- und Außenputzes von Gebäuden zur Justierung von im Fensterbereich vorzusehenden Eckschutzleisten. Sie besteht aus einem Rollwagen (1), welcher an der Seite (5) zwei hintereinander angeordnete Rollen (6) aufweist, dessen Boden (7) mit Rädern (8) versehen ist, und der eine Halteeinrichtung (13) trägt, aus einem an der Halteeinrichtung (13) verschiebbar und feststellbar angeordneten Winkelteil (2), der aus zwei rechtwinkelig zueinander stehenden Stangen (17) und (18) gebildet ist sowie aus einer winkelförmigen, an der Halteeinrichtung (13) verschiebbaren und festklemmbaren Lehre (3) mit zwei einen Winkel von 80 bis 100 Grad einschließenden Schenkeln (19) und (20).

IPC 1-7

E04F 13/06; E04F 21/04

IPC 8 full level

E04F 13/06 (2006.01); **E04F 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04F 13/06 (2013.01); **E04F 21/04** (2013.01); **E04F 2013/063** (2013.01)

Cited by

DE9308316U1; DE102008029539A1; EP2434072A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0330083 A2 19890830; EP 0330083 A3 19910515; EP 0330083 B1 19940112; AT E100169 T1 19940115; DE 58906660 D1 19940224; DE 8802225 U1 19880414

DOCDB simple family (application)

EP 89102726 A 19890217; AT 89102726 T 19890217; DE 58906660 T 19890217; DE 8802225 U 19880220